
Obec Chvalovice  

Zápis č. 17/2016 

 ze zasedání zastupitelstva obce Chvalovice 

  
Zasedání zastupitelstva obce Chvalovice konaného 2.12. 2016 od 18:00 hod.  

v zasedací místnosti obecního úřadu. 
 

Přítomní zastupitelé: p. Tejmlová, p. Borovka, Pöschl, J.Tejmlová ml., Mačková, 

Nováková 

Omluvená: p. Pöschlová 

Hosté: nikdo 

Ověřovatelé: p. Nováková. p. Borovka 
 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 

Zapisovatelka: p. Tejmlová  

 

Starosta L. Pöschl přivítal přítomné zastupitelstvo, zahájil zasedání a konstatoval,  

že zastupitelstvo je usnášení schopné v řešení následujících bodů jednání. 

Starosta seznámil obecní zastupitelstvo s návrhem programu. 

 

 

            Plánovaný program:  
 

1. Návrh rozpočtu na rok 2017 

2. Projednání návrhu likvidační komise. 

3. Projednání žádosti dotace z Mikroregionu Netolicko. 

4. Projednání žádosti ZŠ Strýčice o schválení veřejnoprávní Smlouvy o 

poskytnutí dotace. 

5. Projednání žádosti p. Pěnkavové pronájem obecních prostor v budově č.p.47. 

6. Projednání žádosti Jihočeské centrum zdrav. postiž. o finanční prostředky pro 

rok 2017. 

7. Projednání žádosti PREVENT Prachatice o dataci. 

8. Projednání výběru firem na odstranění obecní budovy Toruly. 

9. Projednání záměru na prodej pozemku parc.č. 1106/23. 

10. Jmenování inventarizační komise. 

11. Diskuse, závěr. 
 

Program byl schválen bez připomínek. 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 

 

1. Starosta seznámil zastupitele s návrhem rozpočtu na rok 2017.  

Příjmy: 2 244 465,-Kč 

Výdaje: 2 263 680,-Kč 



Mezi příjmy a výdaji je schodek rozdíl 19 215,-Kč bude dorovnán z 

nevyčerpaných prostředků z roku 2016.  
 

Zastupitelstvo schválilo rozpočet na rok 2017 bez výhrad. 
 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 108/2016 bylo schváleno.  

 

2. Starosta navrhl likvidační komisi ve složení: p. Mačková, Nováková, Tejmlová st. 

Komise posoudila, že sekačka na trávu je zastaralá a špatně seče. Mobilní telefon je 

starý a nefunkční. Lavička na sezení u kapličky je ve špatném stavu a rozpadá se. 

Tyto věci se odepíšou z evidence majetku – sekačka za cenu 16 095,-Kč, mobilní 

telefon stál 1 999,-Kč, lavička za 899,-Kč. 
 

Zastupitelstvo odsouhlasilo odepsání těchto třech věcí. 
 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 109/2016 bylo schváleno. 

 

3. Zastupitelstvo se dohodlo, že zažádá o dotaci ze svazku Mikroregion Netolicko na 

fitness prvky. Tyto fitnes prvky se umístí za autobusovou zastávkou.  
 

Zastupitelstvo odsouhlasilo zažádání dotace z Mikroregionu Netolicko na fitness 

prvky. 
 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 110/2016 bylo schváleno. 

 

4. ZŠ Strýčice zažádala obec o poskytnutí dotace na projekt na opravu ZŠ Strýčice. 

Z obce navštěvuje školu 9 žáků proto činní příspěvek 10 000,-Kč. 
 

Zastupitelstvo odsouhlasilo Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace v 

hodnotě 10 000,-Kč . 
 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 111/2016 bylo schváleno.  

 

5. Pani P. Pěnkavová si dala žádost na cvičení 1hodinu 2x týdně v obecních 

prostorách  

Zastupitelstvo odsouhlasilo půjčení obecních prostor na cvičení 1 hodinu 2x týdně.   

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 112/2016 bylo schváleno. 

 

6. Jihočeské centrum pro zdravotně postižené a seniory Prachatice, požádalo obec o 

finanční příspěvek ve výši 1 000,-Kč na rok 2017. 

 

Zastupitelstvo odsouhlasilo finanční příspěvek ve výši 1 000,-Kč formou daru na 

nákup kompenzačních pomůcek. 



 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 113/2016 bylo schváleno. 

 

7. Kontaktní centrum PREVENT Prachatice požádalo obec Chvalovice o dotaci  

1 032,-Kč na realizaci protidrogové politiky.  
 

Zastupitelstvo tuto dotaci neodsouhlasilo. 
 

Výsledek hlasování: pro 0, proti 6, zdržel se 0 

Usnesení č. 114/2016 nebylo schváleno. 

 

8. Obec nechá odstranit polorozpadlou budovu Torulu. Zastupitelstvo na kompletní 

demolici budovy Toruly vybralo firnu REGIS Prachatice s.r.o, firma provede 

demolici a odvoz v ceně 178 360,-Kč s DPH. 
 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 115/2016 bylo schváleno.  

 

9. Vlastimil a Lenka Koritarovi si dali žádost na odkoupení obecního pozemku  

p.č. 1106/23, který využijí jako předzahrádku.  
 

Zastupitelstvo odsouhlasilo záměr na prodej pozemku p.č. 1106/23  

za cenu 35,-Kč za m
2
. 

 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 116/2016 bylo schváleno. 

 

10. Starosta jmenoval inventarizační komisi ke dni 31.12. 2016. 

Ve složení: předseda Luboš Pöschl, Petr Borovka, J.Tejmlová ml. 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí jmenování inventarizační komise. 

 

11. V diskusi se hovořilo o Vánočním fotbalu, obec přispěje 1 000,-Kč na 

pohoštění. Na Silvestrovský ohňostroj obec přispěje také 1 000,-Kč.  
 

Starosta poděkoval všem za účast a zasedání ukončil. 

 

 

 

Zapsala: p. J. Tejmlová – místostarostka 

 

Ověřovatelé: p. Nováková, p. Borovka – zastupitelé 

 
 

Zápis schválil starosta Luboš Pöschl.   

  


